
E m l é k e z t e t ő 

 
Az Egyesületi Elnökség 2007. április 13-án 14.00 Párkányban a Hotel Vadasban megtartott 

nyilvános üléséről 

  

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András. Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Orlay Imre, Dr. Vajda István,, Rajnoha László, Kiss Kálmán, Nagy János, Szilágyi 
András, Bognár Alajos, Bartos Csaba, Horváth József, Pintér József, Rácz Géza, Rózsa 
Ferenc, elnökségi tagok, továbbá Lernyei Péter állandó meghívott, valamint Kara Béla.. 

Kimentette magát: Kovács László, Turi Gábor, Almási Sándor. 

Kovács András főtitkár köszöntötte a megjelenteket, külön üdvözölte Kara Bélát az 
Esztergomi Szervezet elnökét, jelezte, hogy Dervarics Attila elnök úr később érkezik. Az 
elnökség az előzetesen meghirdetett napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

Első napirendi pontként Kovács András főtitkár adott tájékoztatást az előző elnökségi ülés óta 
született határozatok határidős végrehajtásáról, melyek időarányosan teljesültek. 

Második napirendi pontként Kovács András főtitkár a 2007. május 19-i küldöttközgyűlés 
előkészítéséről adott tájékoztatást, előterjesztette a közgyűlés napirendjét, az előzetesen 
kiküldött dokumentum alapján. 

Schachinger Tamás GB elnök javasolta, hogy a megújulási program legyen önálló napirendi 
pont a közgyűlésen. 

22/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a május 19-i közgyűlés napirendi 
pontjait:  Elnöki megnyitó (Dervarics Attila), Egyesületi Elnökségi beszámoló (Kovács 
András), Az Ellenőrző Bizottság jelentése (Almási Sándor), a MEE megújulási programja 
(Dervarics Attila), Alapszabály módosítás (Balázs Péter). Hozzászólások, vita, 
határozathozatal, 2007. évi egyesületi díjak átadása és elnöki zárszó. 

23/2007. az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a közgyűlési dokumentumokat 
az Alapszabály adta lehetőség figyelembe vételével 15 napos sürgősséggel küldjük ki a 
küldöttek címére a meghívóval együtt, de legkésőbb 2007. május 4-ig. 

Harmadik napirendi pontként Balázs Péter Szervezési Bizottság elnök terjesztette elő az 
alapszabály módosítását, melyet előzetesen írásban is megkaptak e-mailon az elnökség tagjai. 
Ismertette a módosítás szükségességét és a főbb változásokat.  

Hozzászóltak Kovács András, Szilágyi András, Dervarics Attila, Rajnoha László, Balázs 
Péter, Kiss Kálmán, Orlay Imre, Rózsa Ferenc, Nagy János, Horváth József, Dr.Vajda István, 
Schachinger Tamás. 

Negyedik naprendi pontként Kovács András főtitkár előterjesztette a 2007. évi egyesületi 
díjakra vonatkozó díjbizottsági döntéseket, majd ismertette Dési Albert VFSZ elnök levelét. 



24/2007 az Egyesületi Elnökség egy tartózkodás mellet, tizenhat igen szavazattal elfogadta a 
2007. évi díjbizottsági döntéseket. 

Ötödik napirendi pontként Kovács András főtitkár adott tájékoztatást az 54. Vándorgyűlés 
és Kiállítás előkészítéséről, különös tekintettel a szakmai program összeállításáról. 
Előterjesztette a vándorgyűlésen való díjmentes, ill. kedvezményes részvételi feltételeket. 

25/2007 az Egyesületi Elnökség négy tartózkodás mellett, tizenhárom igen szavazattal 
elfogadta: a vándorgyűlésen részvételi díj nélkül vehetnek részt a közreműködő titkársági 
munkatársak, három diplomaterv és három szakdolgozat díjas, Lontay professzor 
Nagyváradról, továbbá a plenáris ülés előadói. Az elnökségi tagok részvétele a szervezési 
költség megfizetése nélkül lehetséges, amennyiben azt kérik. 

Egyéb napirendi pontok közül: 

-         Schachinger Tamás GB elnök adott tájékoztatást az egyesület 2007. 1 � 2 havi 
pénzügyi teljesítéséről, beszámolt a Gazdasági Bizottság legutóbbi üléséről, melyen 
megtárgyalták a MEE 2006. évi mérlegbeszámolóját és közhasznúsági jelentését, 
könyvvizsgálói jelentését, melyet követően a GB az Egyesületi Elnökség számára 
elfogadásra javasolja. Jelezte, hogy a MEE VTT 2006. április 30-ig szerepel a MEE 
mérlegében. Javasolta, hogy az eddigieknél részletesebben szükséges szabályozni a 
MEE VTT és a MEE VET gazdasági beszámolójának rendjét. 

-         Kovács András főtitkár tájékoztatta az elnökséget, hogy Budapesten a MTESZ Fő 
utcai székházában tartott helyszíni szemle során igen kedvezőtlen tapasztalatokat 
szerzett az esetleges MEE ottani elhelyezésével kapcsolatosan. 

-         Tóth Péterné KMB elnök tájékoztatta az elnökséget az ElektroSalonra megjelentendő 
MEE szórólappal kapcsolatosan. 

Ezt követően az Egyesületi Elnökség tagjai részt vettek az Országos Elnök-titkári 
Tanácskozáson. 

Soron következő elnökségi ülésre 2007. május 2-án 14:00 órakor Budapesten a MEE 309.sz. 
tárgyalójában. 

 Budapest, 2007. április 16. 

  

Összeállította: 

Lernyei Péter sk. 

ügyvezető igazgató 

  

Jóváhagyta: 

Kovács András 
főtitkár 
 


